
 
 
Goede dag, 
 
Helaas kan ik vanavond niet aanwezig zijn voor de vaststelling van Ontwikkelvisie Zuid West. 
Dus ik wou via deze manier mijn betuig geven tegen de Ontwikkelvisie Zuid West. 
 
De issues die zijn opgegeven door wijkraadkleinzwhaarlem wil ik hierbij steunen (zie attachment, 
jullie kennen em vast). 
Het lijkt me dat je niet een geleerde hoeft te zijn om op te merken dat die 2000 woningen grote 
problemen gaan geven. 
De gehele infrastructuur is hier totaal niet voor geschikt, gezien de drukte die er nu al is, en deze gaat 
vele malen groter worden. 
Onze rustige en veilige buurt wordt een drukke buurt is al drukker geworden, bv met het 
boodschappen doen is nu al druk laat staan met 2000 woningen erbij, en het openbaar vervoer of de 
aantal auto's die gaan rijden parkeren, bezoek wat langs komt, de opvang, de scholen.... en 
belangrijkste onze veiligheid. 
 
Ik begrijp dat er woningen bij moeten gezien de groei van de Stad, enkel het moet wel leefbaar 
blijven en in mijn optiek (en vele anderen) zijn 2000 woningen veels te veel. 
Laat er eerst heel goed gekeken worden naar de gevolgen die deze enorme groei gaat betekenen 
voor onze buurt, bouwen is leuk maar het moet allemaal wel kloppen. 
 
Ik heb ook de plannen gezien met de fietspaden en bomen, mooie plannen, dit neemt niet weg dat 
2000 woningen veels te veel is. 
Dus niet bouwen om het bouwen en mensen op een kluitje te proppen, maar om met ze alle te 
kunnen leven. 
Verminder de woningen die er gebouwd moeten worden, want dit is gewoon te gek. 
 
Ik ben er op dit moment zeker niet blij mee! 
 
Met vriendelijke groet, een erg bezorgde bewoner van Zuid West, H. van 't Hof 
 


